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Vragen van de leden Bouwmeester
en Kuiken (beiden PvdA) aan de
ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over
psychotische burgers die nog steeds
in de politiecel worden opgevangen.
(Ingezonden 4 juni 2009)

1
Bent u bekend met het bericht dat in
Flevoland politiecellen nog steeds
gebruikt worden in geval van
crisisopvang, omdat de daarvoor
aangewezen instanties niet genoeg
opvangplaatsen hebben?1

2
Is het bericht waar dat politiecellen
nog steeds worden gebruikt voor
crisisopvang?

3
Hoeveel mensen, die eigenlijk door
de geestelijke gezondheidszorg (GGZ)
moeten worden opgevangen, maar
die vanwege capaciteitsproblemen
toch in de politiecel belanden, komen
in geval van crisisopvang in een
politiecel terecht?

4
Is bekend hoe lang de verblijfsduur in
de politiecel is voor deze categorie
mensen, wat de gemiddelde
verblijfsduur is en of er uitschieters
naar boven of beneden zijn?

5
Zijn er ook minderjarigen die in geval
van crisisopvang in de politiecel

terecht komen? Zo ja, hoeveel
minderjarigen betreft het?

6
Hoe kan het zo zijn dat de Commissie
van toezicht van de politie vaststelt
dat op dit punt in de loop der jaren
weinig vooruitgang is geboekt? Sinds
wanneer is dit probleem bekend, en
hoe kan het dat deze situatie nog
steeds voortduurt?

7
Is de Inspectie voor de
Gezondheidszorg (IGZ) door de
Commissie van toezicht van de politie
op de hoogte gesteld? Zo ja, waarom
heeft de IGZ niets met deze
informatie gedaan? Zo nee, waarom
was de IGZ niet op de hoogte?

8
Wat gaat u doen om te zorgen dat
psychotische burgers, in geval
crisisopvang nodig is, op een daartoe
aangewezen plek met deskundige
opvang terecht komen, en niet in een
politiecellencomplex?

1 Almere Vandaag, 30 mei 2009: «Psychoot
niet in de cel».

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 29 juni 2009)

De vragen van de Kamerleden
Bouwmeester en Kuiken (beiden
PvdA) over psychotische burgers in
de politiecel kunnen tot mijn spijt niet

binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat de
beantwoording van de vragen
informatie vergt die niet op het
departement beschikbaar is. Ik ben
afhankelijk van informatie die door de
verschillende regiokorpsen van
politie alsmede van de Inspectie voor
de Gezondheidszorg worden
aangeleverd.
De beantwoording zal om die reden
plaatshebben omstreeks 24 juli 2009.
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